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President de la UE Olot. Despr�s d'una temporada espor tivament

moguda, amb canvis a la banqueta i l'amena�a del descens,

diumenge l'Olot pot celebrar la salvaci� matem�tica si tomba

l'Hurac�n. Agust� diu que no pensaran en el curs vinent f ins tenir la

perman�ncia.

JORDI ROURA OLOT

Una vict�ria diumenge contra l'Hurac�n els podria donar la perman�ncia matem�tica a Segona B. Al f inal,

hauran patit menys del que s'esperaven despr�s d'haver acabat la primera volta en zona de promoci� de

descens i de canviar l'entrenador per buscar un revulsiu?

Nosaltres vam comen�ar la lliga amb molta esperan�a per� vam acabar la primera volta amb 19 punts i 12

d'aquests els vam aconseguir en les sis primeres jornades, cosa que vol dir que despr�s, entre la set i la dinou,

vam tenir una ratxa molt i molt decebedora. Quan es va acabar la primera volta vam fer un canvi d'entrenador i la

reacci� va ser r�pida. L'Olot encara no ha acabat la temporada. Diumenge tenim el par tit m�s impor tant dels

�ltims deu anys perqu�, no en s� el motiu, tothom es pensa que ja estem salvats... i no ho estem.

A qu� atribueix aquesta sensaci� que tothom els doni per salvats sense estar-ho?

No ho s�... som els catorzens a la lliga per� potser per joc estar�em m�s amunt i en nombre de socis i gesti� de

club, encara m�s. Per� tenim els punts que tenim i encara no estem salvats. Aqu� el problema �s que clubs com

el nostre, que no �s f ilial de ning� ni t� cap acord amb ning�, competeix contra rivals molt poderosos, que

arrosseguen deutes monumentals. I aix� �s compet�ncia deslleial.

Veient l'assist�ncia al Municipal i la febre que hi ha a Olot pel futbol, l'�nic que els ha fallat aquest any s�n els

resultats?

S�, per� pensi que nosaltres mai hav�em competit abans a Segona B. Per� tornem al que li deia abans. Aqu�

nom�s es parla de grans equips i de grans futbolistes per� la gent tamb� ha de saber que hi ha clubs que

competeixen amb els recursos que generen, sense deutes, i en canvi a la lliga hi ha rivals que n'arrosseguen

molts. Mai haviem competit contra equips tan poderosos com el N�stic, el Lleida, l'Atl�tic Balears...

Aquesta temporada es van reunir a Madrid la majoria de clubs de Segona B que no s�n f ilials per buscar

revolucionar la categoria. Han concretat algun acord?

Malauradament no tinc cap m�s not�cia de la comissi�.

Tot i que encara els falten tres punts per salvar-se, ja han comen�at la planif icaci� de la propera temporada

renovant Carlos Mar t�nez. Hi ha d'altres jugadors a prop de continuar?

Tamb� hem renovat en Canal, per� no per la desgraciada lesi� que va patir al camp del Mestalla, sin� perqu� ja

estava previst. No tornar� a jugar en tota la temporada per� ja se li ha ofer t seguir vinculat a l'Olot. David L�pez

tamb� est� renovat i l'objectiu �s fer el mateix amb la resta.

Amb Arnau hi han parlat, ser� l'entrenador de l'Olot la propera temporada?

Nosaltres estem molt contents amb la seva feina per� volem estar tranquils per parlar amb ell.

Hostench i Valent�n s�n dos dels jugadors joves de l'Olot que m�s pretendents tenen en categories superiors.

Els han arribat ofer tes? Ser� dif�cil retenir-los?



Hi ha clubs interessats i, evidentment, l'Olot, respectar� la voluntat dels jugadors i buscar� que ells tinguin la

millor progressi�. Hi ha f ilials d'equips de Primera que els volen, i no serem cap estorb. Al camp del Mestalla vam

acabar amb molts sub-23 sobre el camp. Promocionem els joves i ho ?seguirem fent. Ells tenen contracte f ins el

2015, per� preservant els interessos de l'Olot, respectarem tamb� la voluntat dels futbolistes.

Hi ha algun altre jugador que s�piguen que �s seguit per altres clubs?

Home, nosaltres vam renovar en Carlos Mar t�nez i ell d'ofer tes en tenia per� va estimar-se m�s quedar-se aqu�.

S�, va ser tota una sorpresa.

�s que l'Olot �s un club molt diferent a la resta. Valorem a la gent i ens agrada que ens valorin. Si tenim gent al

camp �s perqu� hem repetit per activa i per passiva que aix� no �s m�rit d'un jugador o del president. Aquest �s

un projecte de ciutat, no �s cap projecte personal de ning�.

L'Olot ha batut aquesta temporada el seu record de socis (m�s de 1.200). Quants s'han plantejat tenir-ne el curs

que ve per fer un equip amb aspiracions?

Tot dependr� de com acabem aquesta temporada per� ens agradaria generar prou ilálusi� com per superar,

llargament, els 1.500 socis.

O sigui que la temporada que ve faran un projecte ilálusionant. A qu� volen aspirar?

Diumenge, com li deia abans, tenim el par tit m�s impor tant dels �ltims deu anys i necessitem l'af ici�. Si estem

ben acompanyats i obtenim un bon resultat, ja hi serem a temps de parlar dels socis de l'any que ve i de quins

objectius hem de perseguir. Per� ara la hist�ria del club passa, en exclusiva, pel duel contra l'Hurac�n.

Quina Segona B espera la temporada que ve? Es veu jugant contra el Girona, si baixa de categoria, i contra el

Llagostera, si no puja? Hi veu tamb� l'opci� d'un ascens del Palam�s?

Si nosaltres guanyem l'Hurac�n i ens salvem, diumenge a les set de la tarda li respondr� amb molt de gust

aquesta pregunta.
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